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 Besluitenlijst van de openbare vergadering van 
de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 

d.d. 2 december 2019 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte 
Griffier  J. Leegwater 
Raadsleden  
Gemeentebelangen J.G. Ellenbroek, mw. I.G.J. Haarman, mw. H.G. Kappert,  
  H.A.J. Kleine Koerkamp, J.W. van Lenthe, H.W. Pessink,  
  J.G.J. Ramaker, mw. J.B. Upper 
CDA R.H. Kouwen, W. Massier, mw. A.J. Ramerman, E. Ruitenberg   
ChristenUnie  mw. H. Lassche-Visscher, L.M. Nijkamp, M.V. Veldman 
PvdA  L. Broere, mw. J.M.A. Eilert-Herbrink 
VVD  G.J. Veldhuis 
D66  B.H.M. Schrijver 
 
Afwezig: 
G.M.M. Jutten (Gemeentebelangen) 
 
Tevens aanwezig: 
Burgemeester mw. E. van Lente, wethouders R.W.J. van Leeuwen, A. Schuurman en J.W. Uitslag, 
directeur H.J. van der Woude, ambtelijke ondersteuning: U. Lautenbach (punt 4). 
 
 ONDERWERP COMMISSIEADVIES/BESLUIT 
1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur. 

Dhr. Jutten (GB) is afwezig, dhr. Broere (PvdA) 
komt iets later. 
 

2. Spreekrecht burgers 
 

Geen. 
 

3. Vaststelling agenda Conform. 
 

4. Verbeterplan Kroonplein Lemelerveld 
Voorstel: 
1. De uitwerking van het verbeterplan 

Kroonplein vast te stellen. 
2. Aanvullend investeringskrediet van 

€ 126.000,-  beschikbaar te stellen en de 
bijbehorende kapitaallasten ad € 5.000,- 
van dit investeringskrediet te dekken uit het 
beschikbare begrotingssaldo.    

 

Gemeentebelangen vindt dat er een mooi plan ligt. 
Gelet op de onderzoeken is deze investering niet 
onverwacht. Investeren in mensen is belangrijk, 
maar om de kernen leefbaar te houden moet ook 
geïnvesteerd worden in stenen en ondergrond. 
Een mooie openbare ruimte is belangrijk voor de 
uitstraling. De fractie kan akkoord gaan.  
 
De ChristenUnie is altijd content geweest met 
planvorming over het plein, maar ziet dat de 
inrichting nu niet past bij de verwachting. Dit is ook 
voor nieuwe RO-projecten een aandachtspunt. De 
fractie gaat hierover graag in gesprek met raad en 
college. Vanwege verkeersveiligheid en 
vergroening is het verbeterplan noodzakelijk. De 
fractie roept op om beheerkosten meteen mee te 
nemen en constateert dat de plaatsing van het 
JOP geen desinvestering zal opleveren. De fractie 
kan instemmen met het voorstel.  
 
Uit oogpunt van verkeersveiligheid stemt de VVD 
in met het voorstel. De fractie ondersteunt de 
oproep om in gesprek te gaan over uitstraling van 
projecten.    
 
(vervolg op volgende bladzijde) 
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4. Verbeterplan Kroonplein Lemelerveld 
(vervolg) 
 

De PvdA vindt het jammer dat bij de herinrichting 
destijds niet al gekozen is voor vergroening, het is 
goed dat dit nu gebeurt. De fractie vindt het 
jammer dat het JOP niet is meegenomen, maar 
onderstreept de opmerking dat geen sprake zal 
zijn van een desinvestering. Gelet op de 
vergroening en de verkeersveiligheid stemt de 
fractie in met het voorstel. 
 
Het CDA is blij met het participatietraject bij dit 
project, maar vindt dat het te lang geduurd heeft. 
De fractie is geschrokken van het kostenplaatje en 
baalt van de extra investering die nodig is. 
Vanwege de verblijfsfunctie van het plein is het 
logisch dat gekeken wordt naar groen en verkeer. 
Het aantal ongevallen bij de fietsstraat vraagt om 
aandacht. Gelet op de aanvullende informatie 
neemt de fractie het oordeel mee terug. 
 
D66 vindt het belangrijk om actief groenbeleid in 
alle kernen te hebben. In dat kader is het wenselijk 
om het Kroonplein te vergroenen. Ook moet de 
verkeersveiligheid verbeteren. Het is goed om te 
horen dat het JOP niet zal leiden tot een 
desinvestering. De fractie stemt in.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad kan 
worden geplaatst, waarbij de CDA fractie in de 
gelegenheid wordt gesteld een stemverklaring af 
te geven.  
 

5. Startnota RES West Overijssel 
Voorstel: 
Vast te stellen de startnota RES West 
Overijssel. 
 

Wethouder Schuurman zegt toe dat hij een 
informerende sessie zal organiseren over de 
uitwerking naar een concept-bod en dat hij in 
regionaal verband aandacht vraagt voor 
communicatie naar inwoners. 
 
Alle fracties benadrukken dat het belangrijk is om 
draagvlak onder inwoners te creëren, al of niet via 
positieve prikkels, en om maatregelen voor 
duurzaamheid samen met hen op te pakken. Een 
aandachtspunt voor het vervolg is ook de 
beschikbare netwerkcapaciteit. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad kan 
worden geplaatst. 
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6. Verordening maatschappelijke 
ondersteuning en jeugdhulp 2020 
Voorstel: 
1. De verordening maatschappelijke 

ondersteuning en jeugdhulp 2020 
(ingangsdatum 1 januari 2020) vast te 
stellen. 

2. De verordening maatschappelijke 
ondersteuning en jeugdhulp 2019 
(ingangsdatum 1 januari 2019) per 1 januari 
2020 in te trekken. 

 

De PvdA kan zich over het algemeen vinden in de 
voorgestelde wijzigingen, maar heeft zorg dat met 
het verhogen van de tarieven van Taxi op Maat 
een verschuiving optreedt van regulier werk naar 
vrijwilligerswerk. De fractie vindt dat de 
mantelzorgwaardering in samenhang met feitelijke 
ondersteuning bezien moet worden. Een verlaging 
voor jongeren kan niet rekening op instemming.  
 
Het CDA kan instemmen met aanscherping van de 
PGB-regels, zolang er geen vertraging optreedt in 
de afhandeling. Het abonnementstarief zorgt voor 
toegankelijkheid, maar ook voor druk op de 
financiële middelen. De fractie is benieuwd naar 
het onderzoek voor andere mogelijkheden van 
ondersteuning. Aanpassing van de taxitarieven 
zijn akkoord, wel moet er oog zijn voor het 
beschikbaar zijn van vrijwilligers. Aanpassing 
mantelzorgwaardering is akkoord met de 
kanttekening dat de overige activiteiten voor de 
doelgroep jongeren gehandhaafd blijft. 
 
De ChristenUnie kan met de meeste wijzigingen 
instemmen, maar heeft bedenkingen bij de 
uitwerking van de mantelzorgwaardering. Splitsing 
in leeftijd is niet ondenkbaar, maar de verlaging 
voor jongeren is te fors. Ook de beperking per 
adres kan niet op instemming rekenen. 
 
Gemeentebelangen steunt de aanscherping van 
de PGB-regels en de versobering van de mantel-
zorgwaardering. De fractie vindt het goed dat 
doorgegeven gaat worden wie een algemene 
voorziening ontvangt. De fractie gaat akkoord. 
 
De VVD kan instemmen met de verordening en de 
wijzigingen, al had de fractie liever gezien dat bij 
het abonnementstarief gekeken kon worden naar 
het inkomen. De fractie vindt dat als verlaging van 
de mantelzorgwaardering voor jongeren maar 
€ 6.000 oplevert, je het net zo goed laten bestaan.  
 
D66 vindt dat de gewenste maatschappelijke 
effecten ook behouden blijven na aanpassing van 
de verordening. De fractie maakt een voorbehoud 
m.b.t. verlaging van de waardering voor jongeren. 
Dit moet uit de evaluatie blijken.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
bespreekstuk op de agenda van de raad kan 
worden geplaatst. 
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7. Evaluatie en doorontwikkeling Thuis in 
Dalfsen 
Doel: 
Kennis te nemen van de ‘Evaluatie en 
doorontwikkeling ‘Thuis in Dalfsen’ en het 
advies van de participatieraad.   

Het CDA is blij met de evaluatie en constateert dat 
er goede resultaten worden behaald in de 
ondersteuning van nieuwe Dalfsenaren. Taal blijft 
het belangrijkste instrument om te integreren en 
betaald werk te vinden. De fractie is blij met de rol 
van de participatieraad en onderstreept de 
adviezen. De fractie vraagt aandacht voor 
communicatie, voldoende aanbod van vrijwilligers, 
de verbroederende rol van sport en het informeren 
van de raad over de nieuwe wet.  
 
De VVD vindt dat we een flink eind op de goede 
weg zijn. Mensen voelen zich welkom en een 
uitstroom van 29-48% uit de bijstand is keurig. 
Statushouders en ondersteuners verdienen een 
compliment. De fractie geeft als suggesties ter 
verbetering mee om te kijken naar de werkdruk 
van consulenten en gebruik te maken van 
succesvolle voorbeelden zoals extra lesmateriaal 
en de inzet van buurtsportcoaches.  
 
De PvdA vindt dat een goed beeld gegeven wordt 
van de integrale aanpak en dat die werkt. Net als 
de participatieraad vraagt de fractie aandacht voor 
een aantal punten in de uitvoering: uitbreiding van 
taalstages en het niet te snel afbouwen van 
begeleiding van gezinnen.  
 
Gemeentebelangen is blij met het integraal 
werken, de ruimte voor maatwerk en de goede 
samenwerking met instellingen en vrijwilligers. De 
fractie heeft zorg dat bij enkele statushouders de 
consulent het enige contactpunt is en oppert dat 
de bibliotheek hier een rol kan spelen. De fractie 
blijft graag op de hoogte van de gevolgen van de 
nieuwe Wet Inburgering. 
 
De ChristenUnie is tevreden met de evaluatie en 
geeft een aantal aandachtspunten mee in het 
kader van doorontwikkeling. Aandacht is nodig 
voor wederzijdse voorlichting tussen buurt en 
statushouders, het belang van taal, de specifieke 
positie van vrouwen, specialistische psychische 
hulp, probleemkinderen en regionale 
samenwerking voor de GGZ-problematiek.  
 
D66 dankt het college voor de evaluatie en 
constateert een druk op de consulenten. De fractie 
vraagt zich af of vrijwilligers ook betrokken kunnen 
worden bij een integratieplan. Gelet op het positief 
effect van de ‘bruggenbouwersrol’ van Syriërs is 
het goed te kijken of er ook Afrikaanse 
vluchtelingen zijn die kunnen helpen bij integratie. 
 
Wethouder Uitslag zegt toe dat hij de raad zal 
informeren als er meer informatie komt over de 
nieuwe Wet Inburgering. Hij is bereid een 
technische sessie te organiseren als daar 
behoefte aan is.  
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7. Evaluatie en doorontwikkeling 
Thuis in Dalfsen (vervolg) 

De voorzitter concludeert dat het onderwerp 
hiermee afdoende is behandeld. 
 

8. Voortgangsrapportage Omgevingswet 
december 2019 
Doel: 
Kennis te nemen van de 
Voortgangsrapportage Omgevingswet 
december 2019. 
 

Meerdere fracties hebben zorgen over de tijdsdruk 
en de personele inzet. Het is belangrijk om eerst te 
doen wat noodzakelijk is, zodat we klaar zijn voor 
invoering op 1 januari 2021.  
 
Enkele aandachtspunten: 
- inzet en mogelijkheden van 

softwareleveranciers 
- communicatie naar inwoners 
- leidraden participatie 
- heldere rolverdeling raad, college, ambtelijke 

organisatie en inwoners (wanneer gebruik 
maken van het bindend advies) 

- binnen budget blijven 
 
Wethouder Schuurman zegt toe tijdig te 
informeren over het programma van de 
raadswerksessie op 6 januari. 
 
De voorzitter concludeert dat het onderwerp 
hiermee afdoende is behandeld.  
 

9. Besluitenlijst 18 november 2019 Conform. 

10. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 22:18 uur. 
 

 
Aldus vastgesteld door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering 
van 13 januari 2020. 
 
De raadscommissie voornoemd, 
 
 
de voorzitter,  de griffier,   
mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte  drs. J. Leegwater


